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Abstract (en)
The brush (1) for application of nail varnish or similar product includes bristles (3, 4) forming a tuft (2) which is obtained from a bundle of
substantially parallel bristles folded in two halfway along their length, the bristles being fastened to the end of a wand (5) by engagement, with
gripping, of the folded part (8) of the tuft of bristles in a housing (9) opening up at the end of the wand. The bristles (3, 4) have sections accepting
a circumscribed circle of constant diameter and are chosen from at least two groups, the bristles (3) of one group being arranged so as to have a
mechanical behaviour on flexing which is different from that of the bristles (4) of the other group so that, during folding and gripping of the different
groups of bristles, these groups give a ventilated and spread-out brush tuft (2), with relatively large spaces between bristles which favour good
capillarity for varnishes, the viscosity of which may vary over a wide range. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le pinceau (1) pour l'application de vernis à ongles, ou de produit analogue, comporte des poils (3, 4) formant une touffe (2), obtenue à partir
d'un faisceau de poils sensiblement parallèles, repliés en deux à mi-longueur, les poils étant fixés à l'extrémité d'une tige (5) par engagement,
avec serrage, de la partie repliée (8) de la touffe de poils dans un logement (9) s'ouvrant à l'extrémité de la tige. Les poils (3, 4) ont des sections
admettant un cercle circonscrit de diamètre constant, et sont choisis parmi au moins deux groupes, les poils (3) d'un groupe étant agencés pour
avoir un comportement mécanique à la flexion différent de celui des poils (4) de l'autre groupe de sorte que, lors du pliage et du serrage des
différents groupes de poils, ces groupes donnent une touffe (2) de pinceau aérée et étalée, avec des espaces entre poils relativement importants,
favorables à une bonne capillarité pour des vernis dont la viscosité peut varier sur une plage étendue. <IMAGE>
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